
Program ke schůzce:  
Čas: sobota 14. prosince 18:00 - 22:55 
Místo: Kavárna kino 
Přítomni: Král, Cruz, Kodat, Bučinský, Ben Ali, Němečková, Černý, Kákona, Kolářík, 
Koláříková, Novák Jan,  Matějů (na streamu) Pavel Mládek (na streamu) 
 

Zastupitelská část 
1. Zápisy z výborů a komisí 

o Bučinský informoval, že od listopadu jsou již všechny zápisy z komisí a výborů 
dostupné na webu města. Přes 106ku požádal o zápis ze sociální komise bez 
GDPR. 

2. Žádost o materiály z rady - další postup 
o Kákona informoval, že zatím nebyl studovat materiály rady.  
o Úkol: Kákona půjde studovat materiály pro radu. Termín do konce února 

2020. 
3. Jednací řád výborů 

o Po společné schůzce výborů ve školce někteří členové výborů otočili a jsou 
proti našemu návrhu. Finanční výbor je víceméně proti, čeká se ale na 
vyjádření kontrolního výboru. Ten bude zasedat v pondělí. 

4. Plán rozvoje města Soběslavi 
o Proběhlo veřejné projednání plánu rozvoje města, které bylo spíš veřejnou 

prezentací než avizovaným projednáním.  
o Přes 15 minut jsme přesvědčovali tajemníka, že můžeme nahrávat. Máme 

videozáznam, který jsme zveřejnili na youtube. 
o Tajemník chtěl schůzi přerušit a argumentoval že nemáme právo nahrávat. 
o Ing. Rybář se údajně vypořádal s našimi připomínkami k plánu rozvoje a ty 

předal městu. My je od města zatím neobdrželi. 
o K plánu rozvoje se ještě mohou do února vyjadřovat komise, občané a 

zastupitelé už nikoliv. 
o Konečná verze se bude projednávána nejspíše na únorovém zastupitelstvu. 

5. Analýza měsíčníku Hláska  
o Máme vypracovaný audit měsíčníku Hláska od Oživení 
o Audit je již zaplacen, naše část peněz byla hrazena z krajského rozpočtu 

Pirátské strany. To činí 3500,- Kč. 
o Výsledky auditu nejsou pro město příliš příznivé, kritika je rovněž i na zásady 

pro vydávání měsíčníku Hláska, která jsme obdrželi s komentáři. 
o Audit byl na žádost Oživení přeposlán zastupitelům, vedení města a redakční 

radě. 
o Z jejich strany proběhlo několik dotazů a připomínek, víme o starostovi, 

místostarostovi a panu Pánkovi. Snaží se kritizovat a zpochybnit výsledky, a 
postup. Dle starosty jsou auditovaná čísla v naprostém pořádku. Vedení 
města chce udělat analýzu dalších čísel, dle Oživení je minimálně listopadové 
číslo stejné s předchozími a výsledky to nemění. 

o Bučinský upozornil, že pokud by chtěli provést analýzu, musí ji zaplatit. 
o Deadline pro připomínky je na konci roku,  29.12.2019 
o Po Novém roce výsledky auditu zveřejníme 
o Úkol Bučinský: zveřejní audit na začátku ledna 
o Úkol Bučinský: napíše článek do únorové Hlásky 

6. Takzvana cisticka chlebov 



o Ben Ali vypracovala připomínku k čističce 
o Úkol Bučinský: dotaz přepošle na odbor životního prostředí 

7. Bezdomovci Červenkovi 
o Úkol Němečková: zeptá se na řešení problematiky na zastupitelstvu 

8. Zastupitelstvo - Změna č. 4 rozpočtu města v roce 2019 
o Úkol Kákona - Na co se mělo použít půl milionu na cyklostezky. Položka 

22. 

9. Zastupitelstvo - Rozpočet města na rok 2020 
o FV projednával, všichni byli pro kromě pana Krále 
o Ten se zdržel, protože rozpočet nepočítá s participativním rozpočtem 
o Úkol Král: Navrhne 300 000,- na participativní rozpočet. 

o Němečková upozornila, že by bylo dobré přidat více peněz na sociální služby. 
Dle Krále je už teď pozdě. 

o Úkol Bučinský: Není žádná položka, která by počítala se Smart City 

o Kákona, Král a Bučinský budou proti rozpočtu 
10. Zastupitelstvo  - Změna č. 2 územního plánu města 

o Úkol Černý - pročte paragraf 55 zákona 183/2006 - uplatňování zásad 
územního plánu je teprve podklad pro změnu územního plánu. 
Uplatňování zásad se musí dělat každé 4 roky, viz. paragraf 55. 
https://www.zakonyprolidi.cz/cs/2006-183#p55, v podkladech pro ZM 
jsou připomínky k bodům 1, 4, 6 (bod III/22) 

o Jak se k tomuto bodu zachováme se rozhodneme až po přečtení zákona.  
o Problém vidíme v lokalitě Ohrady, není řešen přesun pěších k Novému 

rybníku 
o Úkol Bučinský: Najde email s odpovědmi pana starosty 

 Bláha: studie na cyklostezku na zrušené železniční trati byla zpracována 
Dobrovolným svazkem obcí Soběslavsko v roce 2014, neboť se jedná o 
společný projekt našeho města a obcí Klenovice a Roudná. Veřejná 
prezentace studie se konala před necelými třemi lety  v malém sále kulturního 
domu společně s prezentací změny vedení trasy cyklostezky Lužnice. Uvedené 
prezentace se účastnili i zástupci i Vaší strany. 

 Splnění úkolu: Máme několik dokumentů, které se zabývají cyklodopravou ve 
městě a nebo směrem na jih do Veselí nad Lužnicí. Nemáme žádný projekt k 
cyklostezce do Roudné. 

o Budeme se ptát na zastupitelstvu ???  
11. Zastupitelstvo  - OZV č. 4/2019 o místním poplatku za komunální odpad 

o Kákona se chce zdržet 
o Úkol: Bučinský navrhne změnu předložené vyhlášky 

 Článek č. 6 Osvobození a úlevy 
 Bod 2a - Každé dítě do věku jednoho roku 
 Nově: Každé dítě do věku tří let 
 Argument :Propopulační opatření. Dle plánu rozvoje ve městě klesá 

počet dětí do 14 let cca o 20% za posledních 20 let. 
 Pak by se týkala navíc cca 140 dětí, rozpočet by to stálo cca 100-140K 

12. Zastupitelstvo  - OZV č. 5/2019 o místním poplatku ze psů 
o Diskuze se točila kolem čipování. Městská policie už dnes si vede vlastní 

databázi, kam lidé mohou hlásit čísla čipů svých psů. 
o Budeme hlasovat pro. 
o Kákona se nebude ptát na problematiku zatoulaných psů 

13. Zastupitelstvo - OZV č. 6/2019 o místním poplatku z pobytu  
o Kákona úkol: Dotaz kdo je zproštěn z poplatků o místním pobytu. Podle 

našich informací jde o kemp Karvánky, investují do dopravního hřiště, 
kde to příliš není vidět. Zproštění provádí rada, jedná se ročně cca o 30 
000,-  

https://www.zakonyprolidi.cz/cs/2006-183#p55


 
Zápis z rady města: 

 
https://www.musobeslav.cz/data/kontakty/zasedani/rm03zap_4.pdf 

 
Automotoklub Soběslav – žádost o částečné prominutí rekreačního poplatku a 
poplatku z ubytovací kapacity Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Žádost Automotoklubu Soběslav o použití části poplatku z ubytovací 
kapacity na modernizaci dětského dopravního hřiště Předložena výše 
uvedená žádost AMK Soběslav. Celková výše poplatků vybraných v roce 
2018 činí 41.188 Kč. Předložen návrh zproštění povinnosti odvodu části 
poplatků ve výši 30.000 Kč. Světelné semafory užívané pro potřeby 
dopravního hřiště jsou na konci své životnosti. Město se pokusí ve spolupráci 
s AMK za využití dotačních titulů od JčK pořídit nové zařízení. Hlasování: Pro: 
7; Zdržel se: 0; Proti: 0 K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 
3/343/2018. 

 

14. Zastupitelstvo  - Majetkové převody 
o A: Směna pozemku p. č. 70/8 za část pozemku p. č. 660/20, vše v k. ú. 

Nedvědice 
 Cesta ve východní části Nedvědic 
 Budeme hlasovat pro 

o B: Bezúplatný převod pozemků v k. ú. Soběslav do vlastnictví ÚZSVM 
 Křižovatka E55/Bechyňská 
 Budeme hlasovat pro 

o C: Úplatný převod pozemku p. č. 77/1 v k. ú. Soběslav od ÚZSVM 
 Pozemek pod cyklo Paleček 
 Budeme hlasovat pro 

15. Zastupitelstvo - Zavedení programu Antigraffiti 
o https://drive.google.com/open?id=1fOst93LoyYXVnDIXP_hQVrDTvcL5ytXk2p

_-pKFM730  
o Úkol Bučinský: přednese návrh na usnesení 

16. Zastupitelstvo - Legální sprejerská plocha  
o https://drive.google.com/open?id=1fOst93LoyYXVnDIXP_hQVrDTvcL5ytXk2p

_-pKFM730  
o Dle Černého jsou ceny profisprejerů jsou podle složitosti malby cca od 500 

kč/m2 u komerčních zakázek 
o Pro legální zeď je vhodné použít již grafitti poničenou plochu. Dle sprejerů 

jsou obvykle nové nepočmárané plochy nezajímavé. 
o Úkol Kákona: přednese návrh na usnesení 
o Úkol všichni: Najít fotky legálních grafitti 

17. Zastupitelstvo - Různé 
o Úkol Bučinský: Poděkuje školské komisi a Rolničce za uspořádání 

rozsvícení vánočního stromku 

Komise, výbory 

Kontrolní výbor - Iveta 
 KV se ještě nesešel 

https://www.musobeslav.cz/data/kontakty/zasedani/rm03zap_4.pdf
https://drive.google.com/open?id=1fOst93LoyYXVnDIXP_hQVrDTvcL5ytXk2p_-pKFM730
https://drive.google.com/open?id=1fOst93LoyYXVnDIXP_hQVrDTvcL5ytXk2p_-pKFM730
https://drive.google.com/open?id=1fOst93LoyYXVnDIXP_hQVrDTvcL5ytXk2p_-pKFM730
https://drive.google.com/open?id=1fOst93LoyYXVnDIXP_hQVrDTvcL5ytXk2p_-pKFM730


Finanční výbor - Kral 
 Cityvizor  

o Provedena zkouška demoverze s hrubými daty staženými ze systému 
Monitor, který soběslav vyplňuje. Připraven článek do Hlásky? 

o https://docs.google.com/document/d/1ZMIPTPQGwwXHBFPc5-
RvEG1d6kjWkwlYh2bK_4wGkkc/edit?usp=sharing 

o Plánuje vyzkoušet městská data do citivisoru 
o Poslal dotaz na pani Schejbalové, ta jej předala ajťákům a již několik týdnů 

čeká na vyjádření 

IT komise - honza 
 Zápis z IT komise  
 Komise se sešla, Bučinský dorazil z důvodu komplikované cesty o cca 90 minut 

pozdě v době, kdy již Ctibor dávno nebyl a Mareš s Vedralem byli zrovna na 
odchodu. 

 Turek nedokázal přijmout Bučinského článek, kritizuje že tím schazujeme práci celé 
komise 

 Shodli jsme se, že jeho reakční článek v Hlásce je argumentačně dost slabý až téměř 
zoufalý 

 Komise nestihla probrat hlavní bod schůze a to webové stránky města. 
 Termín další schůze bude na konci února, Turek slíbil poslat dva termíny (minule to 

slíbil také) 
 Členové komise dostali možnost vyjádřit se k plánu rozvoje města Soběslavi. 

Bučinský chtěl svolat mimořádnou schůzi, dle předsedy komise není potřeba. 

Organizační část 
Žádný program 

Ustanovující schůze MS Soběslav 
Přítomni (pouze členové PS): Miloš Bučinský, Ágnes Němečková, Martin Kákona, Alena Ben 
Ali, Lukáš Kolářík (host), Jana Koláříková (host), Jan Novák (host) 
Svolání schůze: https://forum.pirati.cz/viewtopic.php?p=662373#p662373 
 

1. Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
o Navržen Miloš Bučinský. 
o Návrh schválen, 3 pro návrh, 1 se zdržel. 

2. Úvodní slovo předsedajícího 
o Slova se ujal člen krajského předsednictva Lukáš Kolářík a přivítal přítomné. 

Je rád, že v Soběslavi vzniká místní sdružení. Je připraven nám pomoci řešit 
problémy, dokud bude v krajském předsednictvu. Již dlouho sleduje 
specifickou situaci v Soběslavi a je rád, že jsme se rozhodli místní sdružení 
založit. 

3. Určení počtu členů v předsednictvu MS Soběslav 
o Miloš Bučinský navrhuje předsedu a dva místopředsedy. 
o Návrh schválen, 4 pro návrh. 

4. Ustanovení volební komise 
o Navrženi jsou Jana Koláříková a Jan Novák. 
o Volba je tajná. 
o Návrh schválen, 4 pro návrh. 

https://docs.google.com/document/d/1ZMIPTPQGwwXHBFPc5-RvEG1d6kjWkwlYh2bK_4wGkkc/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1ZMIPTPQGwwXHBFPc5-RvEG1d6kjWkwlYh2bK_4wGkkc/edit?usp=sharing
https://www.musobeslav.cz/modules/file_storage/download.php?file=50fcc4dd%7C874
https://forum.pirati.cz/viewtopic.php?p=662373#p662373


5. Volba předsedy MS Soběslav 
o Martin Kákona navrhuje Bučinského 
o Volba je tajná. 
o Návrh schválen, 3 pro návrh, 1 se zdržel 

6. Volba místopředsedů MS Soběslav 
o Martin Kákona navrhuje Pavla Mládka a Alenu Ben Ali. 
o Hlasuje se o přípustnosti kandidátů. Na lísteček možno napsat jedno či dvě 

přípustná jména. 
o Volba je tajná. 
o Pavel Mládek je přípustný, 4 hlasy pro 
o Alena Ben Ali je přípustná, 3 hlasy pro 
o Volba pořadí místopředsedů 
o Pavel Mládek je schválen jako první místopředseda, 4 hlasy pro. 

7. Různé 
o Úkol Ben Ali: Nahlásit na administrativní odbor, že máme MSko. Přidat 

zápis z dnešní schůze. Dělá se to přes redmine. 
o Lukáš Kolářík informoval, že bychom měli mít na rok 2020 rozpočet cca 

3500,-, díky startovacímu budgetu budeme mít 10 000,- 
o Ágnes Němečková navrhuje, aby Alena Ben Ali držela funkci hospodáře a 

měla na starosti finance 
 Volba je veřejná 
 Návrh schválen, 3 pro návrh, Alena Ben Ali se zdržela 

o Jan Novák se představuje přítomným, jako adept na kandidátku na čelo kraje, 
je jedním ze služebně nejstarších pirátů. Popsal své zkušenosti a rád by se 
zabýval možností, aby malá města měla lepší možnosti dosáhnout na dotace 
z kraje. 

o Martin Kákona rovněž chce kandidovat na čelo. Bude nominován na fóru 
Milošem Bučinským.  
https://forum.pirati.cz/viewtopic.php?f=408&t=50311 

o Martin Kákona se ptá, zda by Jan Novák vykonával současně post krajského 
zastupitele a radního a zastupitele ve městě Týn nad Vltavou. Jan Novák by 
rád byl v budoucnu uvolněným radním. I tak by chtěl vykonávat obě funkce 
současně.  

o Lukáš Kolářík představil možnost volby vyššího a nižšího čela. 
o Podle Martina Kákony je transparentnost pirátů největší zbraň. Myslí si že celé 

čelo by dále nemělo působit v komunální politice. Sám by v případě svého 
zvolení rezignoval na funkci zastupitele v Soběslavi. 

o Do krajských voleb by chtěli kandidovat rovněž Miloš Bučinský a Alena Ben 
Ali. 

9. Přístup na Redmine (předkladatel Alena Ben Ali) 
o Úkoly Ben Ali: Rozfungovat redmine pro potřeby místního sdružení 

10. Zpráva pokladníka  (předkladatel Alena Ben Ali) 
o Alena Ben Ali předstailia rozpočet za uplynulý rok 2019 

 

Příjmy za rok 2019 

 
Dar Kákona (Sobík) 2 000 

Dar Matějů (Sobík) 2 900 

Dar Černý (Sobík) 1 000 

Dar Král (Sobík) 1500 

Dar Bučinský (Sobík) 3000 

https://forum.pirati.cz/viewtopic.php?f=408&t=50311


Dar Matějů (červen) 2500 

Příjmy od JČK 3895 

Příjmy od MS Tábor 
(rozpočet 10 000,-) 

10286 

Rezerva z minulých let 22887 

Příjmy celkem (bez rezervy) 49 968 

  

  
Výdaje za rok 2019 

 
Výdaje - proplaceno od MS Tábor 10 286 

Výdaje - proplaceno od JČK 3 895 

Výdaje - proplaceno piráti pro Soběslav 35 787 

  

  
Výdaje celkem 49 968 

 
o https://docs.google.com/spreadsheets/d/1rxB0b7ui8s5wrC8l7xDGBRX_ePYu

XpMPFJFehGheyWY/edit?usp=drive_web&ouid=108908492177453246746 
o Úkol Kákona: Připravit možnosti upgrade zvukového zařízení pro 

potřeby ozvučení veřejných akcí (bedny, kombo, mixák, mikrofon…) 
Připravit více možností, co bychom mohli koupit a zároveň s tím využít 
již zařízení, která máme. Nabídka bude obsahovat technické parametry a 
rozpočet. Deadline 10. ledna 2020 

11. Mlčenlivost NDA: 
o Alena Ben Ali a Ágnes Němečková podepsali, Miloš Bučinský ne. Je to pak 

potřeba poslat na kraj. 
12. Volební štáb ke krajským volbám 

o Miloš Bučinský informoval, že nemáme svého člověka v týmu co řeší krajské 
volby. Dohodli jsme se, že nás bude zastupovat Martin Kákona. 

13. Zveřeňování zápisů na fórum 
o Úkol Alena Ben Ali: Zařídí zveřejňování zápisů na forum. Bude řešit s 

předsedou Josefem Špakem. 

14. Report o dění do zápisu ke krajské schůzi Pirátské strany 
o Alena Ben Ali napsala report a Miloš Bučinský jej poslal koordinátorce. 

https://docs.google.com/document/d/18I2XHi-js60H49Kl-
6vZy08EeuL4ScYhSsw7ugCz4xU/edit 

Ostatní 
1. Revize přístupových práv (předkladatel Bučinský) 

o Bučinský navrhuje sjednotit aby všichni aktivní členové měli přístup k interní 
emailové skupině, interní FB skupině, interní messenger komunikaci a pirati 
disku. Navrhuje, aby tyto práva dostali aktivní členové a aby o tom bylo 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1rxB0b7ui8s5wrC8l7xDGBRX_ePYuXpMPFJFehGheyWY/edit?usp=drive_web&ouid=108908492177453246746
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1rxB0b7ui8s5wrC8l7xDGBRX_ePYuXpMPFJFehGheyWY/edit?usp=drive_web&ouid=108908492177453246746
https://docs.google.com/document/d/18I2XHi-js60H49Kl-6vZy08EeuL4ScYhSsw7ugCz4xU/edit
https://docs.google.com/document/d/18I2XHi-js60H49Kl-6vZy08EeuL4ScYhSsw7ugCz4xU/edit


ostatními hlasováno. Každý rok či za nějaké období pak hlasování pravidelně 
opakovat. 

o Bučinský navrhuje zrušit p4so skupinu, podle něj je mrtvá a lidmi 
nevyužívaná. Cca polovinu lidí nikdo z nás nikdy neviděl a sami nikdy 
neodpověděli. Navrhuje místo toho vytvořit možnost veřejného odběru 
novinek. Registrace by byla na webu. Nemělo by to být řešené přes google 
disk. 

o Bučinský už nechce dále skupinu zpravovat, podle něj jsou akce na události 
dostupné na FB + webu + kalendáři a zápisy budou nově na fóru 

o Matějů navrhuje převést p4so jako soukromou skupinu Martina Kákony, který 
by si ji následně zpracoval. 

o https://docs.google.com/spreadsheets/d/16OcXS7OQkhyHBw2js3I_PxUlpXzs
SUVpTqH00HDkHII/edit#gid=0 

o Byla provedena revize pirati disku, počet hvězdiček v názvu znamená úroveň 
práv (tři hvězdičky jen pro přihlášené, světle zelené bez přihlášení vidí ale 
nemohou editovat).  

 
 
2. Cena Soběslavských slavností 

o Ágnes Němečková poslala 106ku na město, to prý nemá se slavnostmi nic 
společného, vše organizuje KDMS. Ten ale nemá podatelnu. 

o Příště je potřeba to poslat asi doporučeně na kulturák 
o Podle nás by měl mít Bryll povinnost to předat příslušnému člověku a je jedno 

jestli je z města či městské organizace. 
3. Školení na google disk 

o Zájem by měla Ben Ali a Chvojka 
o Úkol Bučinský: Domluvit se na vhodném termínu a provést školení 

4. LoRaWan  
o Kákona bude v nejbližší době instalovat první Lorawan Gateway na 

hvězdárnu 
5. Veřejný stream 

o Byla dlouhá diskuze zda streamovat schůzky na veřejný FB nebo jen do 
skupiny. Názory jsou cca 50:50 

o Úkol Bučinský: Zařídí hlasování o tom zda mají být streamy na veřejný 
FB či na interní FB. termín do 31. prosince 2019 

6. Sebereflexe Kodata a případné hlasování o distancování pirátů od jeho osoby 
o Vidí vše jako v pořádku, ostatní s tím nesouhlasí 
o Diskuze se stočila k osobě Marie Kristy Cruz, která byla na dnešním zasedání 

přítomna. Po celou dobu si cca 10x vzala slovo a odmítala ukončit svůj 
proslov. Obvykle také odbíhala ke svým tématům. V tomto bodě byla už 
potřetí tento večer vyzvána, aby opustila místnost, pokud se neumí chovat. 

o Kristu Cruz vyvádí Bučinský za dveře, ona odchází pryč. Za chvíli je zpátky 
pro bundu a začíná na všechny ostatní řvát, většina lidí začíná odcházet pryč. 
Schůze je ukončena, při odchodu řve Cruz na celou kavárnu. 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/16OcXS7OQkhyHBw2js3I_PxUlpXzsSUVpTqH00HDkHII/edit#gid=0
https://docs.google.com/spreadsheets/d/16OcXS7OQkhyHBw2js3I_PxUlpXzsSUVpTqH00HDkHII/edit#gid=0


o Úkol Bučinský: Zařídí hlasování o veřejném distancu od Kristy Cruz a 
zařazení na blacklist pro naše akce. 

 


